
Протокол № 14

засідання постійної комісії обласної ради з питань
житлово-комунального господарства, будівництва та використання

природних ресурсів

від 15 вересня 2022 року                                                        м. Кропивницький

Склад комісії – 7 осіб 

Присутні   5   осіб:  
голова постійної комісії – Дрозд Юрій Васильович;
заступник голови постійної комісії - Кайдаш Юрій Анатолійович
секретар постійної комісії – Тесленко Андрій Вікторович
члени постійної комісії:     Шевчук Артем Сергійович

   Шевченко Денис Вікторович.

Відсутні   2   особи  :

член постійної комісії – Здебська Валентина Павлівна;
Яровой Андрій Ігорович

У  роботі  комісії  взяли участь  перший  заступник  голови  обласної  ради
СЕМЕНЮК  Юрій  Анатолійович,  заступник  голови  Кіровоградської  обласної
державної адміністрації ПОЛІЩУК Сергій Юрійович та голова постійної комісії
обласної  ради  з  питань бюджету,  фінансів  та  інвестицій  КОВАЛЕНКО Сергій
Петрович.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про  затвердження  Програми  державного  моніторингу  у  галузі
охорони атмосферного повітря на 2022-2026 роки для зони "Кіровоградська".

Інформує: Дубровський В’ячеслав Юрійович —  директор департаменту
екології та природних ресурсів Кіровоградської обласної державної адміністрації

2. Про  виконання  висновків  постійної  комісії  обласної  ради  від
28.07.2021 р.  №  52  “Про  стан  оформлення  територій  та  об'єктів  ПЗФ
відповідно до вимог чинного законодавства України”.

Інформує: Дубровський В’ячеслав Юрійович —  директор департаменту
екології та природних ресурсів Кіровоградської обласної державної адміністрації

3. Про хід виконання рішення обласної ради від 18.02.2011 року № 89
“Про оголошення регіонального ландшафтного парку “Світловодський”.

Інформує: Дубровський В’ячеслав Юрійович —  директор департаменту
екології та природних ресурсів Кіровоградської обласної державної адміністрації



4. Про хід виконання рішення обласної ради від 04 листопада 2005 року
№ 507 “Про створення регіонального  ландшафтного парку “Боковеньківський
ім. М.Л. Давидова” (із змінами).

Інформує: Дубровський В’ячеслав Юрійович —  директор департаменту
екології та природних ресурсів Кіровоградської обласної державної адміністрації

5. Про  оголошення  території  такою,  що  належить  до  природно-
заповідного фонду місцевого значення. (“Дуб Вартовий”).

Інформує: Дубровський В’ячеслав Юрійович —  директор департаменту
екології та природних ресурсів Кіровоградської обласної державної адміністрації

Запрошено:  Куруп Богдан Анатолійович - Новопразький селищний голова
(не було)

6. Про  оголошення  територій  такими,  що  належать  до  природно-
заповідного фонду місцевого значення. ("Урочище "Русло Інгула", "Урочище
"Червона гірка").

Інформує: Дубровський В’ячеслав Юрійович —  директор департаменту
екології та природних ресурсів Кіровоградської обласної державної адміністрації

Запрошено:  Маслюков Олександр Андрійович -  Компаніївський селищний
голова (не було)

7. Про  внесення  змін  до  рішення  обласної  ради  від  14  листопада
1997 року № 105 "Про надання мисливських угідь в користування організаціям
області для ведення мисливського господарства".

Інформує: Ревенко  Наталія  Олександрівна—  начальник
Кіровоградського обласного управління лісового та мисливського господарства

8. Про звіт про стан виконання регіональної екологічної програми “Ліси
Кіровоградщини” на 2021-2025 роки” за 2021 рік.

Інформує: Ревенко Наталія Олександрівна—  начальник Кіровоградського
обласного управління лісового та мисливського господарства

9. Про  заключний  звіт  про  результати  обласної  програми  створення
страхового фонду документації на 2019-2021 роки.

Інформує: Маренець  Лілія  Володимирівна –  директор  Державного
архіву Кіровоградської області 

10. Про звіт про стан виконання у 2021 році Плану заходів на 2021-2023
роки  із  реалізації  Стратегії  розвитку  Кіровоградської  області  на  2021-2027
роки.

Інформує: Соломаха  Світлана  Григорівна –  виконуючий  обов'язки
директора  департаменту  економічного  розвитку  та  торгівлі  Кіровоградської
обласної державної адміністрації

11. Про  звіт  про  результати  виконання  обласної  цільової  програми
розвитку водного господарства та екологічного оздоровлення річки Дніпро на
період до 2021 року.



Інформує: Гайдук  Катерина  Іванівна —  начальник  Регіональний  офіс
водних ресурсів у Кіровоградській області

12. Про  хід  виконання  рішення  обласної  ради  № 410  від  22  грудня
2017 року (внесення змін № 656  від 14.06.2019 року) “Про обласну програму
забезпечення молоді житлом на 2018-2022 роки”.

Інформує: Мартинов  Дмитро  Борисович —  заступник  директора
департаменту капітального будівництва Кіровоградської обласної державної
адміністрації

Рибалко  Ірина  Анатоліївна —  в.о.  начальника
Кіровоградського регіонального управління ДСФУ "Державний фонд сприяння
молодіжному житловому будівництву"

13. Про стан підготовки до нового опалювального періоду  2022/2023
року.

Інформує: Довжук  Ольга  Василівна –  директор  департаменту
житлово-комунального  господарства  та  паливно-енергетичного  комплексу
Кіровоградської обласної державної адміністрації

14. Про хід виконання рішення обласної ради від 20 травня 2016 року
№ 82  “Про  затвердження  нормативів  питного  водопостачання  населення  в
населених пунктах, що обслуговуються ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.

Інформує: Омелькін  Олександр  Михайлович –  заступник  генерального
директора ОКВП “Дніпро-Кіровоград”

Довжук Ольга Василівна – директор департаменту житлово-
комунального господарства та паливно-енергетичного комплексу Кіровоградської
обласної державної адміністрації

15. Про  лист  НКРЕКП щодо  перегляду  тарифів  для  ОКВП “Дніпро-
Кіровоград” шляхом коригування в частині витрат на оплату праці.

Інформує: Омелькін  Олександр  Михайлович –  заступник генерального
директора ОКВП “Дніпро-Кіровоград”

Запрошено: Довжук Ольга Василівна – директор департаменту житлово-
комунального господарства та паливно-енергетичного комплексу Кіровоградської
обласної державної адміністрації

16. Про  інформацію  управління  Служби  безпеки  України  в
Кіровоградській  області  щодо  неефективного  використання  коштів
ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.

Інформує: Омелькін  Олександр  Михайлович –  заступник генерального
директора ОКВП “Дніпро-Кіровоград”

Запрошено: Довжук Ольга Василівна – директор департаменту житлово-
комунального господарства та паливно-енергетичного комплексу Кіровоградської
обласної державної адміністрації

17. Про  звернення  Громадської  ради  при  Знам’янському  виконкомі
Знам’янської  міської  ради  щодо  перевірки  діяльності  Знам’янського  ВКГ
ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.



Інформує: Омелькін  Олександр  Михайлович –  заступник генерального
директора ОКВП “Дніпро-Кіровоград”

Запрошено: Довжук Ольга Василівна – директор департаменту житлово-
комунального господарства та паливно-енергетичного комплексу Кіровоградської
обласної державної адміністрації

Тишкевич Наталія - голова Громадської ради при виконавчому
комітеті Знам’янської міської ради (не було)

Бобров  Леонід  Іванович —  представник  громадськості  (не
було).

18. Про  звернення  народного  депутата  України  щодо  розгляду
колективного  звернення  громадян  з  приводу  припинення  додаткових
нарахувань для споживачів будинків з комерційно-розподільчим обліком води
та припинення установки загальнобудинкових лічильників.

Інформує: Омелькін  Олександр  Михайлович –  заступник генерального
директора ОКВП “Дніпро-Кіровоград”

Запрошено: Довжук Ольга Василівна – директор департаменту житлово-
комунального господарства та паливно-енергетичного комплексу Кіровоградської
обласної державної адміністрації

19. Про  збільшення  статутного  капіталу  обласного  комунального
виробничого підприємства “Дніпро-Кіровоград” .

Інформує: Омелькін  Олександр  Михайлович –  заступник генерального
директора ОКВП “Дніпро-Кіровоград”

20. Про внесення змін до рішення Кіровоградської  обласної  ради від
06 червня 2014 року № 634 “Про надання дозволу обласному комунальному
виробничому  підприємству  “Дніпро-Кіровоград”  на  участь  у  спільному  з
Міжнародним банком реконструкції  та розвитку “Другому проєкті  розвитку
міської інфраструктури” та укладання субкредитного договору з Міністерством
фінансів України під заставу” (зі змінами)”.

Інформує: Омелькін  Олександр  Михайлович –  заступник генерального
директора ОКВП “Дніпро-Кіровоград”

21. Про призначення генерального директора обласного комунального
виробничого підприємства “Дніпро-Кіровоград”.

Інформує: Білий  Ігор  Павлович –  заступник  начальника  відділу  з
питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської обласної
ради

Омелькін  Олександр  Михайлович –  заступник генерального
директора ОКВП “Дніпро-Кіровоград”

Перед  початком  розгляду  питань,  голова  постійної  комісії  обласної  ради
запропонував проголосувати за запропонований перелік питань на розгляд постійної
комісії  обласної ради (одноголосно).



1. Про  затвердження  Програми  державного  моніторингу  у  галузі
охорони  атмосферного  повітря  на  2022-2026  роки  для  зони
"Кіровоградська".

Слухали: інформацію  директора  департаменту  екології  та  природних
ресурсів  Кіровоградської  обласної  військової  адміністрації  Дубровського  В.Ю.
про  затвердження  Програми  державного  моніторингу  у  галузі  охорони
атмосферного  повітря  на  2022-2026  роки  для  зони  “Кіровоградська”,
затвердження  якої  дозволить  розпочати  реалізацію  Програми  державного
моніторингу у галузі охорони атмосферного повітря на 2022-2026 роки для зони
"Кіровоградська", що у свою чергу покращить  екологічний стан регіону. Проєкт
програми  державного  моніторингу  у  галузі  охорони  атмосферного  повітря  на
2022-2026  роки  для  зони  "Кіровоградська"   30  червня  2022  року  отримав
висновок  Міндовкілля  щодо  відповідності  законодавству  про  охорону
атмосферного  повітря  та  єдиним  методичним  вимогам  у  сфері  державного
моніторингу в галузі охорони атмосферного повітря.

За  результатами  обговорення  голова  комісії поставив  на  голосування
наступну пропозицію:

“1. Інформацію взяти до відома.
2. Погодити  запропонований  проект  рішення  обласної  ради  з  даного

питання”
Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 5 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 97 (додаються).

2. Про  виконання  висновків  постійної  комісії  обласної  ради  від
28.07.2021 р.  №  52  “Про  стан  оформлення  територій  та  об'єктів  ПЗФ
відповідно до вимог чинного законодавства України”.

Слухали: директора  департаменту  екології  та  природних  ресурсів
Кіровоградської  обласної  військової  адміністрації  Дубровського  В.Ю.  про
виконання висновків постійної комісії обласної ради від 28.07.2021 р. № 52 “Про
стан  оформлення  територій  та  об'єктів  ПЗФ  відповідно  до  вимог  чинного
законодавства  України”,  встановивши,  що  територіальні  громади  надали
інформацію за результатами проведеної інвентаризації територій та об’єктів ПЗФ,
розпорядженнями голови обласної державної  адміністрації  затверджено вже 76
положень  про  природно-заповідні  території  із  112  розроблених,  75  охоронних
зобов'язань направлено користувачам, з них 73 охоронних зобов'язань підписані
землекористувачами.  На  даний  час  триває  тендерна  процедура  на  закупівлю
послуг по розробленню проєктів  землеустрою щодо організації  і  встановлення
меж територій природно-заповідного фонду Кіровоградської області, загальною
площею 1050 га.

З огляду на зазначене, враховуючи, що департаментом екології та природних
ресурсів Кіровоградської обласної державної адміністрації зазначені висновки із
рекомендаціями взято до увагу та вживаються заходи щодо їх виконання в межах
повноважень визначених чинним законодавством України,



За результатами обговорення головуючий поставив на голосування наступну
пропозицію:

“1. Інформацію взяти до відома.

2. Рекомендувати  Кіровоградській  обласній  військовій  адміністрації
продовжити виконання заходів із оформлення територій та об'єктів ПЗФ, розта-
шованих  на  території  Кіровоградської  області,  відповідно  до  вимог  чинного
законодавства України, особливо з метою організації  і  встановлення меж тери-
торій природно-заповідного фонду, про хід чого інформувати обласну раду.

3. Звернутися до територіальних громад області з проханням надати обласній
раді інформацію щодо залучення у 2022 році коштів місцевих бюджетів,  у тому
числі  фондів  охорони  навколишнього  природного  середовища,  на  заходи  з
винесення меж існуючих територій та об'єктів природно-заповідного фонду в натуру
(на місцевості).”.

Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 5 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 98 (додаються).

3. Про хід виконання рішення обласної  ради від 18.02.2011 року № 89
“Про оголошення регіонального ландшафтного парку “Світловодський”.

Слухали: директора  департаменту  екології  та  природних  ресурсів
Кіровоградської  обласної  військової  адміністрації  Дубровського  В.Ю.  про  хід
виконання рішення обласної  ради  від  18.02.2011  року № 89 “Про оголошення
регіонального  ландшафтного  парку  “Світловодський”,  враховуючи  лист
Світловодської районної організації українського товариства мисливців і рибалок
від 29.10.2021 року з питання щодо подальшого функціонування регіонального
ландшафтного  парку  «Світловодський»,  встановивши,  що  рішенням
Кіровоградської  обласної  ради від  14 червня  2019  року № 663  територія  РЛП
було  розширено,  а  рішенням  обласної  ради  від  21  вересня  2012 року  №  367
затверджено Проект організації території, охорони, відтворення та рекреаційного
використання  природних  комплексів  і  об’єктів  регіонального  ландшафтного
парку  “Світловодський”,  також  те,  що  листом  Світловодської  районної
організації Українського товариства мисливців і рибалок від 07 грудня 2010 року
№ 29 було погоджено створення РЛП "Світловодський".

Враховуючи рішення Світловодської районної ради від 24 лютого 2017 року
№ 197,  яким утворено комунальну установу «Регіональний ландшафтний парк
«Світловодський»  Світловодської  районної  ради  Кіровоградської  області»,  за
результатами  обговорення  голова постійної  комісії  Дрозд  Ю.В. поставив  на
голосування наступну пропозицію:

“1. Інформацію взяти до відома.
2. Рекомендувати  Кіровоградській  обласній  військовій  адміністрації  вжити

заходів  із  оформлення  території  природно-заповідного  фонду  регіонального
ландшафтного парку “Світловодський” відповідно до вимог чинного законодавства
України у сфері охорони навколишнього природного середовища.



3. Звернутися до Олександрійської районної ради з проханням надати обласній
раді наявну інформацію про стан виконання рішення Світловодської районної ради
від 24 лютого 2017 року № 197 "Про утворення комунальної установи "Регіональний
ландшафтний парк місцевого значення "Світловодський", а також про забезпечення
збереження та охорону зазначеної території  відповідно до чинного законодавства
України,  враховуючи рішення Кіровоградської  обласної  ради від  14 червня 2019
року № 663.”.

Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 5 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 99 (додаються).

4. Про хід виконання рішення обласної ради від 04 листопада 2005 року
№ 507  “Про  створення  регіонального   ландшафтного  парку
“Боковеньківський  ім. М.Л. Давидова” (із змінами).

Слухали: інформацію  директора  департаменту  екології  та  природних
ресурсів  Кіровоградської  обласної  військової  адміністрації  Дубровського  В.Ю.
про хід виконання рішення обласної ради від 04 листопада 2005 року № 507 “Про
створення  регіонального  ландшафтного  парку  “Боковеньківський  ім. М.Л.
Давидова” (із змінами).

Враховуючи  попередні  висновки  постійної  комісії  з  даного  питання  від
16 грудня  2021  року  № 91  встановлено,  що  розпорядженням  голови  обласної
державної  адміністрації  від 27.01.2022  року № 31-р оновлено посадовий склад
Наглядової  ради  з  питань  функціонування  регіонального  ландшафтного  парку
“Боковеньківський  ім.  М.Л.  Давидова”  та  обласної  робочої  групи  з  питань
забезпечення  встановлення  меж  у  натурі  (на  місцевості)  території  та  об'єктів
природно-заповідного фонду, а також до переліку природоохоронних заходів та
об'єктів,  фінансування яких буде здійснюватися у 2022 році за рахунок коштів
обласного  фонду  охорони  навколишнього  природного  середовища,  включено
природоохоронні  заходи:  проведення  наукових  досліджень  з  функціонального
зонування та встановлення територіального диференційованого режиму охорони
регіонального ландшафтного парку “Боковеньківський ім. М.Л. Давидова” у сумі
600  тис.  грн.;  створення  проєкту  організації  території  регіонального
ландшафтного  парку  “Боковеньківський  ім.  М.Л.  Давидова”,  охорони,
відтворення  та  рекреаційного  використання  його  природних  комплексів  та
об'єктів  у  сумі  450 тис.  грн,  яким  буде  передбачено  серед  іншого  необхідні
розрахунки  створення  в  установленому  порядку  установи  місцевого  чи
регіонального значення, на яку буде покладено функції спеціальної адміністрації
РЛП "Боковеньківський ім. М.Л.Давидова".

З огляду на зазначене, за результатами обговорення голова постійної комісії
поставив на голосування наступну пропозицію:

“1. Інформацію взяти до відома.
2. Рекомендувати Кіровоградській обласній військовій адміністрації:
провести  у  поточному  році  засідання  Наглядової  ради  з  питань

функціонування  регіонального  ландшафтного  парку  “Боковеньківський
ім. М.Л.  Давидова”  та  обласної  робочої  групи  з  питань  забезпечення



встановлення  меж у  натурі  (на  місцевості)  території  та  об'єктів  природно-
заповідного фонду, про результати яких поінформувати обласну раду;

посилити роботи щодо підготовки та внесення на розгляд обласної ради
необхідних проєктів рішень з метою вирішення порушеного питання по суті
відповідно  до  вимог  чинного  законодавства  України  у  сфері  охорони
навколишнього природного середовища.”.

Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 5 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 100 (додаються).

5. Про   оголошення  території  такою,  що  належить  до  природно-
заповідного фонду місцевого значення. (“Дуб Вартовий”).

Слухали: інформацію  директора  департаменту  екології  та  природних
ресурсів  Кіровоградської  обласної  військової  адміністрації  Дубровського  В.Ю.
про  оголошення території  “Дуб Вартовий”,  такою,  що належить до  природно-
заповідного  фонду  місцевого  значення  без  вилучення  земельних  ділянок,
враховуючи рішення Новопразької селищної ради Олександрійського району від
06.10.2021  року  № 375,  яким  вирішено  створити  ботанічну  пам’ятку  природи
місцевого значення “Дуб вартовий”, що зростає на території селища Нова Прага і
займає площу близько 0,01 га.

З метою сприяння збереженню цінного природного об’єкту за результатами
обговорення головуючий поставив на голосування наступну пропозицію:

“1. Інформацію взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам обласної  ради  погодити  запропонований  проєкт

рішення обласної ради з даного питання.”.
Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 5 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 101 (додаються).

6. Про   оголошення  територій  такими,  що  належать  до  природно-
заповідного  фонду  місцевого  значення.  ("Урочище  "Русло  Інгула",
"Урочище "Червона гірка").

Слухали: інформацію  директора  департаменту  екології  та  природних
ресурсів  Кіровоградської  обласної  військової  адміністрації  Дубровського  В.Ю.
про оголошення територій "Урочище "Русло Інгула" і "Урочище "Червона гірка",
такими,  що  належать  до  природно-заповідного  фонду  місцевого  значення  без
вилучення  земельних  ділянок,  враховуючи  рішення  Компаніївської  селищної
ради  від  23.11.2021  року  №  5528,  яким  погоджено  створення  ландшафтного
заказника  місцевого  значення  "Урочище  "Русло  Інгула"  площею  109  га  та
пам’ятки природи місцевого значення "Урочище "Червона гірка" площею 3.2 га.

З  метою  сприяння  збереженню  цінних  природних  об’єктів,  забезпеченню
створення  умов  для  ефективного  туризму,  відпочинку  та  інших  видів
рекреаційної  діяльності  в  природних  умовах  з  додержанням  режиму  охорони



заповідного природного об’єкту,  у тому числі розвитку “зеленого туризму”,  за
результатами  обговорення  голова  постійної  комісії  Дрозд  Ю.В. поставив  на
голосування наступну пропозицію:

“1. Інформацію взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам обласної  ради  погодити  запропонований  проєкт

рішення обласної ради з даного питання.”.
Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 5 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 102 (додаються).

7. Про   внесення  змін  до  рішення  обласної  ради  від  14  листопада
1997 року  №  105  "Про  надання  мисливських  угідь  в  користування
організаціям області для ведення мисливського господарства".

Слухали: інформацію начальника  Кіровоградського  обласного  управління
лісового  та  мисливського  господарства  Ревенко  Н.О.  про  внесення  змін  до
рішення  обласної  ради  від  14  листопада  1997  року  №  105  "Про  надання
мисливських  угідь  в  користування  організаціям  області  для  ведення
мисливського  господарства",  що  обумовлені  припиненням  суб’єкта
господарювання,  якому мисливські  угіддя  надані  в  користування  та  наявністю
правонаступника, враховуючи, що згідно з частинами 1 і 5 статті 104 ЦК України
юридична  особа  припиняється  в  результаті  реорганізації  (злиття,  приєднання,
поділу, перетворення) або ліквідації; у разі реорганізації юридичних осіб майно,
права та обов’язки переходять до правонаступників.

З  метою  приведення  рішення  обласної  ради  від  14  листопада  1997  року
№ 105 у відповідність до вимог чинного законодавства України, реалізації права
суб’єктів  у  галузі  ведення  мисливського  господарства  та  полювання,  за
результатами  обговорення  голова  постійної  комісії  Дрозд  Ю.В. поставив  на
голосування наступну пропозицію:

“1. Інформацію взяти до відома.
2. Підтримати  запропонований  проєкт  рішення  обласної  ради  з  даного

питання.”.
Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 5 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 103 (додаються).

8. Про звіт про стан виконання регіональної екологічної програми “Ліси
Кіровоградщини” на 2021-2025 роки” за 2021 рік.

Слухали: інформацію начальника  Кіровоградського  обласного  управління
лісового та мисливського господарства Ревенко Н.О. про звіт про стан виконання
регіональної екологічної програми “Ліси Кіровоградщини” на 2021-2025 роки” за
2021 рік.

За наданою інформацією, показники програми виконані в повному обсязі, за
результатами реалізації заходів програми у 2021 році забезпечено збалансоване та



невиснажливе ведення лісового господарства області, спрямоване на посилення
екологічних, соціальних та економічних функцій, охорону і захист лісів. 

 За результатами обговорення голова постійної комісії Дрозд Ю.В. поставив
на голосування наступну пропозицію:

“1. Інформацію взяти до відома.
2. Стан виконання регіональної екологічної програми “Ліси Кіровоградщини”

на 2021-2025 роки” за 2021 рік визнати задовільним.”.
Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 5 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 104 (додаються).

9. Про  заключний  звіт  про  результати  обласної  програми  створення
страхового фонду документації на 2019-2021 роки.

Слухали: інформацію директора Державного архіву Кіровоградської області
Маренець Л.В. про заключний звіт про результати обласної програми створення
страхового фонду документації на 2019-2021 роки.

Згідно з інформацією, результат виконання Програми досягнуто частково у
зв᾽язку із недостатністю фінансування її заходів: із 26 запланованих на 2019-2021
роки  об᾽єктів  фактично  профінансовано  створення  страхового  фонду
документації на 20 об᾽єктів; виготовлено 3894 аркуші формату А4 мікрофільмів,
що  становить  70,2 %  від  запланованих  5544  аркушів,  на  проєктно-технічну
документацію  з  будівництва  5  об᾽єктів  навчального  закладу,  4  об᾽єктів
водопостачання  та  водовідведення,  2  закінчених  будівництвом  об᾽єктів  та
проєктну і облікову документацію на 9 об᾽єктів культурної спадщини.

За результатами обговорення голова постійної комісії  Дрозд Ю.В. поставив
на голосування наступну пропозицію:

“1. Інформацію взяти до відома.
2. Погодити запропонований проект рішення обласної ради з даного питання.”.
Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 5 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 105 (додаються).

10.Про звіт про стан виконання у 2021 році Плану заходів на 2021-2023
роки із  реалізації  Стратегії  розвитку Кіровоградської  області  на 2021-2027
роки.

Слухали: інформацію  виконуючого  обов'язки  директора  департаменту
економічного  розвитку  та  торгівлі  Кіровоградської  обласної  військової
адміністрації  Соломахи  С.Г.  про  звіт  про  стан  виконання  у  2021  році  Плану
заходів  на  2021-2023  роки  із  реалізації  Стратегії  розвитку  Кіровоградської
області на 2021-2027 роки, а саме: звіт про результати проведення моніторингу
виконання у 2021 році Плану заходів на 2021-2023 роки із реалізації  Стратегії
розвитку  Кіровоградської  області  на  2021-2027  роки,  звіт  з  оцінки
результативності реалізації Стратегії розвитку Кіровоградської області на 2021-
2027 роки та Плану заходів на 2021-2023 роки з її реалізації  за 2021 рік та звіт



про стан виконання у 2021 році ключових індикаторів для моніторингу наслідків
впливу  на  довкілля,  у  тому  числі  для  здоров'я  населення  виконання  Стратегії
розвитку Кіровоградської області на 2021-2027 роки та Плану заходів на 2021-
2023 роки з її реалізації.

Звернули  увагу  на  те,  що  серед  запланованих  до  виконання  у  2021  році
проектів,  передбачених  Планом  заходів,  через  відсутність  фінансування  не
виконаними залишаються 7 проєктів (заміна зношеного санітарного транспорту
та  придбання  санітарних  автомобілів  для  інтернатних  закладів;  придбання  та
встановлення камер відеоспостереження (м.Світловодськ); придбання комплекту
кінцевого  обладнання  та  сигнально-гучномовних  пристроїв  для  оповіщення
населення;  створення  та  накопичення  засобів  для  забезпечення  аварійно-
відновлювальних  робіт  та  ліквідації  наслідків  надзвичайних  ситуацій  (одягу,
взуття, постільної білизни, предметів першої необхідності, будівельних та інших
матеріалів),  згідно із затвердженою номенклатурою; відновлення і  підтримання
сприятливого  гідрологічного  режиму  та  санітарного  стану  річки  Інгул,
спрямованого на природонаближене її  відновлення (з виготовленням проектно-
кошторисної  документації)  тощо),  більша  кількість  запланованих  на  2021  рік
заходів перебуває у стадії виконання.

Відзначено за наданою звітністю зменшення обсягів викидів забруднюючих
речовин  в  атмосферне  повітря  від  підприємств  області  обумовлене
впровадженням  на  підприємствах  сучасних  технологій  та  поступовим
проведенням  налагоджувальних  робіт  обладнання,  здійсненням
природоохоронних  заходів  та  проведенням  інвентаризації  джерел  викидів  для
отримання  дозволу  на  викиди  забруднюючих  речовин  в  атмосферне  повітря
стаціонарними джерелами. Є тенденція до зменшення значення щільності викидів
у розрахунку на 1 кв.км, кг порівняно з попереднім роком на 16,4 %. В області
розроблено  943  паспортів  водних  об’єктів,  що  складає  88,1%  від  загальної
кількості  орендованих  водних  об’єктів.  Збільшено  площу  лісорозведення;
споживання енергоресурсів в області  за останні 7 років зменшилось на 30%, у
порівнянні з 2013 роком; згідно з наданим звітом у 2021 році площа природно-
заповідного фонду збільшилась на 90 га (+7 нових об'єків), проте на істотну зміну
значення  показника  це  не  вплинуло.  У  свою  чергу,  питома  вага  об'єктів
природно-заповідного фонду, межі яких винесені у натуру, % до загальної площі
збільшився порівняно з попереднім роком, тощо. 

За результатами обговорення голова постійної комісії  Дрозд Ю.В. поставив
на голосування наступну пропозицію:

“1. Інформацію взяти до відома.
2. Підтримати запропонований проєкт рішення обласної ради з даного питання.
3. Рекомендувати обласній військовій адміністрації вжити заходів з контролю за

своєчасним виконанням Плану  заходів  на  2021-2023  роки  із  реалізації  Стратегії
розвитку  Кіровоградської  області  на  2021-2027  роки,  зокрема  щодо  завершення
запланованих  проектів,  строк  реалізації  яких  передбачався  на  2021  рік,  але  на
звітний період перебувають у стадії виконання та, які не виконані через відсутність
відповідного фінансування.”.

Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 5 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб



Вирішили: Прийняти висновки № 106 (додаються).

11.Про  звіт  про  результати  виконання  обласної  цільової  програми
розвитку водного господарства та екологічного оздоровлення річки Дніпро
на період до 2021 року.

Слухали: інформацію  начальника  Регіонального  офісу  водних  ресурсів  у
Кіровоградській  області  Гайдук  К.І.  щодо  звіту  про  результати  виконання
обласної  цільової  програми  розвитку  водного  господарства  та  екологічного
оздоровлення річки Дніпро на період до 2021 року, яка в цілому спрямована на
комплексне  вирішення  питань  задоволення  потреби  населення  і  галузей
національної  економіки  у  водних  ресурсах,  запобігання  та  ліквідації  наслідків
шкідливої  дії  вод,  забезпечення  адаптації  водного  господарства  до  глобальних
змін  клімату  та  впровадження  системи  інтегрованого  управління   водними
ресурсами та басейновим принципом.

Постійною комісією встановлено, що в умовах обмеженого фінансування з
державного  бюджету  впродовж  дії  програми  Регіональним  офісом  водних
ресурсів у Кіровоградській області залучалися кошти з бюджетів усіх рівнів та
інших  джерел  фінансування,  що  дало  змогу  виконувати  пріоритетні  заходи
обласної програми розвитку водного господарства та оздоровлення басейну річки
Дніпро на період до 2021 року.  Зокрема, у 2021 році  проведена інвентаризації
водойм області. На території 49 територіальних громад Кіровоградської області
обліковується 3053 площинних водних об’єктів та 161 лінійних водних об’єктів
(річок довжиною більше 10 км), розроблено 947 паспортів водних об’єктів, що
дає змогу оцінити наявності водних ресурсів та їх управління. Представництво
від Кіровоградської області мають три басейнові ради Басейнова рада середнього
Дніпра,  Басейнова  рада  нижнього  Дніпра  та  Басейнова  рада  Південного  Бугу.
Згідно  із  звітом,  на  фінансування  зазначених  заходів  всього  спрямовано
257533,87 тис.грн.  або  31 % від передбаченого Програмою обсягу фінансування,
у тому числі: 175560,02 тис.грн.-  кошти державного бюджету; 81973,85 тис.грн. -
кошти інших джерел (сільгосптоваровиробників).

За результатами обговорення голова постійної комісії  Дрозд Ю.В. поставив
на голосування наступну пропозицію:

“1. Інформацію взяти до відома.
2. Враховуючи  обмежене  фінансування  заходів,  результати  виконання

обласної  цільової  програми  розвитку  водного  господарства  та  екологічного
оздоровлення річки Дніпро на період до 2021 року вважати задовільними.

3. Підтримати запропонований проєкт рішення обласної ради з даного пита-
ння.4.  Рекомендувати  Регіональному  офісу  водних  ресурсів  у  Кіровоградській
області продовжити вжиття заходів щодо розвитку водного господарства на тери-
торії області.”.

Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 5 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 107 (додаються).



12.Про  хід  виконання  рішення  обласної  ради  №  410  від  22  грудня
2017 року (внесення змін № 656  від 14.06.2019 року) “Про обласну програму
забезпечення молоді житлом на 2018-2022 роки”.

Слухали: інформацію  заступника  директора  департаменту  капітального
будівництва Кіровоградської  обласної  військової  адміністрації Мартинова Д.Б.,
в.о. начальника Кіровоградського регіонального управління ДСФУ "Державний
фонд  сприяння  молодіжному  житловому  будівництву"  Рибалко І.А.  щодо
виконання рішення обласної ради № 410 від 22 грудня 2017 року (внесення змін
№ 656  від 14.06.2019 року) “Про обласну програму забезпечення молоді житлом
на 2018-2022 роки” за 2021 рік, згідно з якою обласною програмою на 2021 рік на
надання  пільгових  довгострокових  кредитів  молодим  сім’ям  та  одиноким
молодим  громадянам  на  будівництво  (реконструкцію)  та  придбання  житла
передбачено  3868,4  тис.грн.  за  рахунок  коштів  районних  бюджетів,  бюджетів
місцевого  самоврядування  та  2210,5 тис.грн.  за  рахунок  державного  бюджету.
Проте, заходи обласної Програми за рахунок державного та місцевих бюджетів
не фінансуються, нові земельні ділянки під будівництво молодіжних комплексів
органами  місцевого  самоврядування  у  2021  році  не  виділялись.  На даний  час
місцеві  програми  розроблені  та  затверджені  лише  у  місті  Олександрії,
Новоукраїнському районі, смт Петрове. Заходи програми за рахунок обласного
бюджету  в  2021  році  виконані  повністю.  Надано  пільговий  кредит  молодій
багатодітній  сім’ї.  Заходи  програми  за  рахунок  державного  бюджету,  а  також
бюджетів органів місцевого самоврядування не виконані, у зв’язку з відсутністю
фінансування заходів програми  (надання пільгових довгострокових кредитів  для
будівництва (придбання) житла) із державного та місцевих бюджетів.

Також зазначено, що обласним бюджетом на 2022 рік  передбачено видатки
на надання довгострокових пільгових кредитів для молоді у сумі 571,7 тис.грн та
34,4  тис.грн  видатків  на  їх  обслуговування,  що  дасть  можливість  надати
пільговий кредит на інвестування в будівництво (придбання) житла для молоді.

За результатами обговорення голова постійної комісії  Дрозд Ю.В. поставив
на голосування наступну пропозицію:

“1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  органам  місцевого  самоврядування  області  розробити  та

затвердити  місцеві програми забезпечення молоді житлом.”.
Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 5 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 108 (додаються).

13.Про стан підготовки до нового опалювального періоду 2022/2023 року.
Слухали: інформацію  директора  департаменту  житлово-комунального

господарства  та  паливно-енергетичного  комплексу  Кіровоградської  обласної
військової  адміністрації  Довжук  О.В.  про  стан  підготовки  області  до  нового
опалювального періоду 2022/2023 року, яка зазначила, що не з підписаним актом
готовності  залишається  на  сьогодні  серед  великих  підприємств
КП “Теплоенергетик”  всі  інші  підписали,  крім  того,  населення  скоротило
споживання газу за 8 місяців на 28%, а промисловість скоротила споживання газу
майже  на  40%,  бюджетні  установи  скоротили  споживання  майже  на  30%,



звернувши увагу на те, що обласну раду не включено до складу обласного штабу
з питань підготовки господарського комплексу області до забезпечення сталого
проходження  опалювального  періоду  2022/2023  року, за  результатами
обговорення  голова  постійної  комісії  Дрозд  Ю.В. поставив  на  голосування
наступну пропозицію:

“1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  Кіровоградській  обласній  військовій адміністрації  внести

зміни  до  розпорядження  начальника  Кіровоградської  обласної  військової
адміністрації від 06 травня 2022 року № 295-р, включивши до посадового складу
обласного  штабу  з  питань  підготовки  господарського  комплексу  області  до
забезпечення сталого проходження опалювального періоду 2022/2023 року голову
постійної  комісії  обласної  ради  з  питань  житлово-комунального  господарства,
будівництва та використання природних ресурсів.”.

Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 5 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 109 (додаються).

14.Про хід  виконання рішення обласної  ради від 20 травня 2016  року
№ 82 “Про затвердження нормативів питного водопостачання населення в
населених пунктах, що обслуговуються ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.

Слухали: інформацію заступника генерального директора ОКВП “Дніпро-
Кіровоград”  Омелькіна  О.М.,  директора  департаменту  житлово-комунального
господарства  та  паливно-енергетичного  комплексу  Кіровоградської  обласної
військової адміністрації Довжук О.В. про хід виконання рішення обласної ради
від 20.05.2016 року № 82 “Про затвердження нормативів питного водопостачання
населення в населених пунктах, що обслуговуються ОКВП “Дніпро-Кіровоград”,
враховуючи, що відповідно до пунктів 3, 4 Порядку розроблення та затвердження
нормативів  питного  водопостачання,  затвердженого  постановою  Кабінету
Міністрів  України  від  25.08.2004  року  № 1107,  нормативи  питного
водопостачання  населення  в  населених  пунктах  потребують  перегляду  із
попереднім  здійсненням  розробки  та  проведенням  наукового  обґрунтування
нормативів  спеціалізованою  науково-дослідною  організацією  на  замовлення
органу місцевого самоврядування, за результатами обговорення голова постійної
комісії Дрозд Ю.В. поставив на голосування наступну пропозицію:

“1. Інформацію взяти до відома.
2. Рекомендувати голові обласної ради вжити заходів з метою замовлення

здійснення розробки та проведення наукового обґрунтування нормативів питного
водопостачання населення в населених пунктах, що обслуговуються ОКВП “Дні-
про-Кіровоград” спеціалізованою науково-дослідною організацією, відповідно до
вимог чинного законодавства України.

3.  Рекомендувати  ОКВП  «Дніпро-Кіровоград»  на  основі  розробленого  та
проведеного  наукового  обґрунтування  нормативів  питного  водопостачання
населення в населених пунктах, що обслуговуються підприємством, підготувати та
надати на розгляд постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального
господарства, будівництва та використання природних ресурсів відповідний проект



рішення обласної ради з метою подальшого затвердження оновлених (переглянутих)
зазначених нормативів питного водопостачання населення.”.

Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 5 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 110 (додаються).

15.Про  лист  НКРЕКП  щодо  перегляду  тарифів  для  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград” шляхом коригування в частині витрат на оплату праці.

Слухали: інформацію заступника генерального директора ОКВП “Дніпро-
Кіровоград”  Омелькіна  О.М.,  директора  департаменту  житлово-комунального
господарства  та  паливно-енергетичного  комплексу  Кіровоградської  обласної
військової  адміністрації  Довжук  О.В.  щодо  перегляду  НКРЕКП  тарифів  для
ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  шляхом  коригування  в  частині  витрат  на  оплату
праці,  враховуючи,  що  відповідно  до  пункту  4.2  розділу  IV  Процедури
встановлення  тарифів  на  централізоване  водопостачання  та  централізоване
водовідведення, затвердженої постановою НКРЕКП від 24.03.2016 № 364, зміна
тарифів може проводитись за обставин, що впливають або можуть вплинути на
результати  діяльності  ліцензіата  в  період  регулювання,  а  саме зміни  протягом
строку дії тарифів обсягу окремих складових структури тарифів з причин, які не
залежать від ліцензіата, а саме збільшення або зменшення мінімальної заробітної
плати,  прожиткового  мінімуму,  податків,  зборів,  платежів, підвищення  або
зниження  цін  (тарифів)  на  реагенти,  паливно-енергетичні  ресурси,  придбання
води  в  інших  суб'єктів  господарювання  та/або  очищення  власних  стічних  вод
іншими  суб'єктами  господарювання,  курсу  валют  за  наявності  зобов'язань  по
запозиченнях  (кредитах,  позиках)  міжнародних  фінансових  організацій;
встановивши,  що  на  засіданні  НКРЕКП,  яке  проводилося  у  формі  відкритого
слухання 11 лютого 2022 року,  схвалено проєкт постанови «Про встановлення
тарифів  на  централізоване  водопостачання  та  централізоване  водовідведення
ОКВП  «Дніпро-Кіровоград».  Зазначеним  проектом  постанови  НКРЕКП
пропонується  установити  підприємству  тарифи  на  централізоване
водопостачання: 

споживачам,  які  є  суб’єктами  господарювання  у  сфері  централізованого
водопостачання  та  водовідведення,замість  8,04  грн  -  8,22  грн  за  1  куб.  м (без
податку на додану  вартість); 

споживачам, які не є суб’єктами господарювання у сфері  централізованого
водопостачання та водовідведення, замість 21,01 грн - 21,67 грн за 1 куб. м (без
податку на додану вартість),

на централізоване водовідведення замість 17,30 грн  - 17,97 грн за 1 куб. м
(без податку  на додану вартість).   Але,  враховуючи військовий стан,  згідно з
постановою  КМУ  №  502,  НКРЕКП  призупинило  розгляд  даного  питання  в
рамках тарифів для населення.

З  огляду  на  зазначене,  голова  постійної  комісії  Дрозд  Ю.В. поставив  на
голосування наступну пропозицію:

“1. Інформацію взяти до відома.”.
Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 5 осіб



“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 111 (додаються).

16.Про  інформацію  управління  Служби  безпеки  України  в
Кіровоградській  області  щодо  неефективного  використання  коштів
ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.

обговоривши  інформацію  управління  Служби  безпеки  України  в
Кіровоградській  області  щодо  неефективного  використання  коштів   ОКВП
“Дніпро-Кіровоград”,  заслухавши  з  даного  приводу  заступника  генерального
директора ОКВП “Дніпро-Кіровоград” Омелькіна О.М., яким зазначено про те,
що  ОКВП  «Дніпро  –  Кіровоград»  не  закупило  жодного  кВт  год  електричної
енергії у ТОВ «ВІМК» за ціною ринку електроенергії  на рівні 350,209 коп./кВт
год без ПДВ та корегувало ціну ринку електричної енергії, відповідно до даних
приведених  на  сайті  ДП  «Оператор  ринку»  (https://www.oree.com.ua),  чим
повністю  дотрималось  умов  укладеного  Договору  та  одного  із  основних
принципів  здійснення  публічних  закупівель  -  максимальна  економія  та
ефективність.  Крім  того,  у  період  з  01.11.2021  року  по  29.11.2021  року
«Постачальником  останньої  надії»  ДПЗД  «Укрінтеренерго»  здійснювалось
постачання  електричної  енергії  ОКВП  «Дніпро  –  Кіровоград»  у  зв’язку  із
закінченням строку дії раніше укладеного договору про постачання електричної
енергії  від  №  63-007/21  від  13  вересня  2021  року,  що  був  укладений  з
урахуванням обставин, що передбачені абзацом 3, пунктом 3, частини 2, ст. 40
Закону України «Про публічні закупівлі».

Оскільки було двічі відмінено процедури відкритих торгів UA-2021-10-11-
008547-b  та  UA-2021-08-31-005747-a  з  причини  подання  в  них  менше  двох
тендерних  пропозицій,  протягом  листопада  2021  року  постачання  електричної
енергії проводилось постачальником останньої надії відповідно до ст. 64 Закону
про ринок електричної енергії за ціною 4,78665 грн. без ПДВ.

Виходячи  із  зазначеного,  враховуючи,  що  дане  питання,  порушене
управлінням  Служби  безпеки  України  в  Кіровоградській  області,  спірне,  за
словами представників ОКВП “Дніпро-Кіровоград” перевірок з даного приводу
не було, а постійна комісія обласної ради не має повноважень щодо розв’язання
такого  роду  питань  та  перевірки  наведених  даних  обома  сторонами  спірного
питання,  беручи  до  уваги  висновки  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань
власності  від  16  лютого  2022  року  № 200  з  даного  питання,  голова  постійної
комісії Дрозд Ю.В. поставив на голосування наступну пропозицію:

“1. Інформацію взяти до відома.
2. Рекомендувати  голові  обласної  ради  доручити  контрольно-ревізійному

відділу виконавчого апарату обласної ради за результатами опрацювання інформації
від управлінням Служби безпеки України в Кіровоградській області та від ОКВП
«Дніпро-Кіровоград»  підготувати  висновок  на  предмет  наявності/відсутності
підтвердження неефективного використання коштів  ОКВП “Дніпро-Кіровоград”,
який  довести  до  відома  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань  житлово-
комунального  господарства,  будівництва  та  використання  природних  ресурсів  і
направити для розгляду постійній комісії обласної ради з питань власності з метою
вирішення порушеного питання по суті.”.

Інших пропозицій не надійшло.



Голосували: “за”- 5 осіб
“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 112 (додаються).

17.Про  звернення  Громадської  ради  при  Знам’янському  виконкомі
Знам’янської  міської  ради  щодо  перевірки  діяльності  Знам’янського  ВКГ
ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.

Обговоривши інформацію викладену  з  зверненні  Громадської  ради  при
Знам’янському  виконкомі  Знам’янської  міської  ради  від  25  серпня  2022  року
№ вих.  46  з  проханням  проведення  перевірки  діяльності  Знам’янського  ВКГ
ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”,  заслухавши  з  даного  приводу  заступника
генерального директора ОКВП “Дніпро-Кіровоград” Омелькіна О.М., директора
департаменту  житлово-комунального  господарства  та  паливно-енергетичного
комплексу  Кіровоградської  обласної  військової  адміністрації Довжук  О.В.,
голова  постійної  комісії  Дрозд  Ю.В. поставив  на  голосування  наступну
пропозицію:

“1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати ОКВП “Дніпро-Кіровоград”:
розглянути дане звернення  та надати обласній раді офіційне роз’яснення з

порушених в ньому питань з метою вирішення їх по суті;
вжити заходів з  проведення на належному рівні  розширеного інформування

населення, особливо мешканців будинків, де встановлено комерційні прилади обліку
з приводу Порядку їх встановлення та як відбувається нарахування, яким чином
кому що нараховується відповідно комерційних приладів обліку.”.

Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 5 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 113 (додаються).

18.Про  звернення  народного  депутата  України  щодо  розгляду
колективного  звернення  громадян  з  приводу  припинення  додаткових
нарахувань  для  споживачів  будинків  з  комерційно-розподільчим  обліком
води та припинення установки загальнобудинкових лічильників.

Обговоривши  інформацію,  викладену  у  зверненні  народного  депутата
України Олега Воронько від 25 серпня 2022 року № 309/1/031,  щодо розгляду
колективного  звернення  громадян-представників  Олександрійського  регіону
Кіровоградської  області  з  приводу  припинення  додаткових  нарахувань  для
споживачів  будинків  з  комерційно-розподільчим  обліком  води  та  припинення
установки  загальнобудинкових  лічильників,  заслухавши  з  даного  приводу
заступника генерального директора ОКВП “Дніпро-Кіровоград” Омелькіна О.М.,
директора  департаменту  житлово-комунального  господарства  та  паливно-
енергетичного  комплексу  Кіровоградської  обласної  військової  адміністрації
Довжук  О.В.,  встановивши,  що  дані  заходи  встановлені  для  підприємств  на
законодавчому  рівні, голова  постійної  комісії  Дрозд  Ю.В. поставив  на
голосування наступну пропозицію:

“1. Інформацію з даного питання взяти до відома.



2. Рекомендувати ОКВП “Дніпро-Кіровоград” за результатами розгляду даного
звернення  народного  депутата  України  Олега  Воронька надати  обласній  раді
обґрунтовані  відповіді  на  порушені  в  ньому  питання  із  пропозиціями  щодо
вирішення їх по суті, зокрема про необхідність внесення змін до законодавства.”.

Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 5 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 114 (додаються).

19.Про  збільшення  статутного  капіталу  обласного  комунального
виробничого підприємства “Дніпро-Кіровоград”.

Обговоривши  інформацію  заступника  генерального  директора  ОКВП
“Дніпро-Кіровоград” Омелькіна  О.М. стосовно збільшення статутного капіталу
обласного  комунального  виробничого  підприємства  “Дніпро-Кіровоград”,  що
обумовлено прийняттям майнових активів на баланс підприємства, оскільки дане
питання внесено на розгляд обласної ради, голова постійної комісії  Дрозд Ю.В.
поставив на голосування наступну пропозицію:

“1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Підтримати  запропонований  проєкт  рішення  обласної  ради  з  даного

питання.”.
Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 5 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 115 (додаються).

20.Про  внесення  змін  до  рішення  Кіровоградської  обласної  ради  від
06 червня 2014 року № 634 “Про надання дозволу обласному комунальному
виробничому  підприємству  “Дніпро-Кіровоград”  на  участь  у  спільному  з
Міжнародним банком реконструкції та розвитку “Другому проєкті розвитку
міської  інфраструктури”  та  укладання  субкредитного  договору  з
Міністерством фінансів України під заставу” (зі змінами)”.

Обговоривши  інформацію  заступника  генерального  директора  ОКВП
“Дніпро-Кіровоград”  Омелькіна  О.М.  стосовно  внесення  змін  до  рішення
Кіровоградської  обласної  ради  від  06  червня  2014  року  № 634  “Про  надання
дозволу  обласному  комунальному  виробничому  підприємству  “Дніпро-
Кіровоград”  на  участь  у  спільному  з  Міжнародним  банком  реконструкції  та
розвитку  “Другому  проєкті  розвитку  міської  інфраструктури”  та  укладання
субкредитного  договору  з  Міністерством  фінансів  України  під  заставу”  (зі
змінами)”, а саме: у пункті 1 рішення обласної ради - суму 47,032  млн дол. США
(еквівалент  1382,7408  млн  грн)  замінити  сумою  49 389 242,00  дол  США
(еквівалент  1  415  001  783,00  грн  за  курсом,  що  закладено  при  розрахунку
Державного  бюджету  України  на  2022  рік  у  розмірі  28,65  грн/дол  США)”,
оскільки дане питання внесено на розгляд обласної ради, голова постійної комісії
Дрозд Ю.В. поставив на голосування наступну пропозицію:

“1. Інформацію з даного питання взяти до відома.



2. Підтримати запропонований проєкт рішення обласної ради з даного питання
за умови погодження постійною комісією обласної ради з питань бюджету, фінансів
та інвестицій.”.

Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 5 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 116 (додаються).

21.Про  призначення  генерального  директора  обласного  комунального
виробничого підприємства “Дніпро-Кіровоград”.

Обговоривши  дане  питання  та  заслухавши  з  даного  приводу  голову
постійної  комісії  обласної  ради  Дрозда Ю.В.,  заступника  начальника
Кіровоградської обласної  військової адміністрації  Поліщука С.Ю. та директора
департаменту  житлово-комунального  господарства  та  паливно-енергетичного
комплексу  Кіровоградської  обласної  військової  адміністрації  Довжук  О.В.,  за
відсутності  на  засіданні  комісії  під  час  розгляду  даного  питання  самого
кандидата-Пісного О.О., встановивши, що в.о. генерального директора обласного
комунального  виробничого  підприємства  “Дніпро-Кіровоград”  Пісний  О.О.
відбув  у  відрядження  без  попередження  обласної  військової  адміністрації  та
відповідного  профільного  структурного  підрозділу  обласної  військової
адміністрації  відповідно  до  військового  стану,  беручи  до  уваги  те,  що
підприємство  на  сьогодні  має  статус  критично  важливе  для  забезпечення
стабільного  рівня  функціонування  економіки  та  життєдіяльності  населення
області, а постійна комісія не мала можливості поспілкуватися із кандидатом на
посаду  особисто  та  залишилися  не  обговореними  ряд  запитань  щодо  стану
діяльності  підприємства, оскільки  дане  питання  внесено  на  розгляд  обласної
ради,  голова  постійної  комісії  Дрозд  Ю.В. поставив  на  голосування  наступну
пропозицію:

“1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати депутатам обласної ради перенести розгляд запропонованого

проєкту рішення з даного питання на наступну сесію.”.
Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 4 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 117 (додаються).

Різне.
Бажаючих виступити з питання роботи засідання постійної комісії чи будь-

яких інших тем не було.
Дрозд Ю.В. подякував всім присутнім членам комісії за участь  у засіданні

нашої комісії та оголосив засідання  закритим.

Голова постійної комісії       Ю. Дрозд

Секретар постійної комісії       А.Тесленко


